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Érkezett 2010 JúL 0 3,
Interpelláció

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 121 . §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani az Ember i
Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez

„Mikor születhetnek újra gyermekek Marcaliban? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Márciusban, amikor megkérdezték a Marcali térségében él őket, hogy szerintük mi a
régió legfájóbb problémája, tíz emberbő l kilenc a Somogy Megyei Kaposi Mór Oktató Kórház
Dr. Szaplonczay Manó Integrált Kórházegységének kálváriáját nevezte meg. A marcali kórház
korábban 60 .000, valamint a nyári hónapokban még további több tízezer, a Balaton dél-nyugat i
részén pihenő ember ellátását biztosította. Most 39 aktív ágy található az intézményben .

Előbb a gyermekosztályt szüntették meg, utóbb a gyermekügyeletet, majd miután a z
intézményt integrálták a kaposvári kórházba, megszűntették a szülészet-nőgyógyászati osztályt
is . Egy olyan intézményben, ahol szinte minden napra jutott egy gyermek születés .
Hazánk demográfiai gondokkal küzdő ország, ahol sajnálatos módon a kormányzati javít ó
szándék ellenére is folyamatosan csökken a születések száma . Teljességgel érthetetlen tehát ,
hogy miért keserítik meg a Marcali térségében gyermekeket vállalók életét . Nekik ugyani s
sokszor 60 kilométert kell utazniuk, hogy kisbabáikat világra hozzák . Abban a kórteremben
pedig, ahol korábban - kiváló szakmai körülmények között - gyermekek élete kezdődött, most
menthetetlen halálos betegek élik végnapjaikat . Ez a morbid valóság, a családok évében .

Az Eurostat összesítése alapján a 75 év alatti honfitársaink 41 százaléka úgy halt me g
2015-ben, hogy az orvostudomány állása szerint megmenthet ők lettek volna. Ebbő l is látszik,
milyen fontos, hogy időben hozzájussunk a szakszerű orvosi ellátáshoz .

A marcali kórház integrációjának következménye a lecsökkent ágylétszám, a leromlot t
eszközállomány, a fokozódó szakember-elvándorlás, és az is, hogy a betegeknek egyre több



esetben Kaposvárra kell utazniuk az egészségügyi szolgáltatások igénybevételéért . Miközben
más vidéki egészségügyi intézmények - örömteli módon - jelentős fejlesztéseket tudhatnak
maguk mögött . Két évvel ezel őtt Marcaliban több ezer ember fogott össze a kórház
megmentéséért, és azóta is követelik :

- a szüneteltetett, tehát a gyakorlatban megszüntetett osztályok visszaállítását ,
- a járóbeteg és sürgősségi ellátás színvonalának emelését ,
- elegendő szakorvost és szakszemélyzetet, tovább á
- szakmai vezetési, gazdasági és szervezeti önállóságot.

Tisztelettel kérdezem a Miniszter Urat :
- Miért érdekeltek a marcali kórház leépítésében az emberek biztonságával szemben ?
- Mikor kapja vissza a kórház az önállóságát ?
- Mikor születhetnek újra gyermekek Marcaliban ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2018 . 07. 03 .

	

Tisztelettel,

	

dr. Steinmetz Ádám
Jobbik
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